
Protokół z XLIV Sesji 
Rady Dzielnicy XVII, 
„Wzgórza Krzesławickie”, 
os. Na Stoku 15
z dnia 10 lipca 2014r. godz. 1730 

Porządek obrad XLIV Sesji Rady Dzielnicy XVII:

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji
2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
4. Podjęcie uchwał w sprawie:    

4.1. ustalenia  warunków  zabudowy  dla  inwestycji  pn.  „Budowa  wytwórni  betonu
towarowego przy ul. Nowolipki w Krakowie”

4.2 korekty  podziału  środków  na  zadaniu  powierzonym  „Prace  remontowe  dróg,
chodników i oświetlenia” w roku 2014 

4.3 podziału  środków  przeznaczonych  na  przedsięwzięcia  priorytetowe  Dzielnicy  
XVII w roku 2015

5. Informacja na temat Budżetu Obywatelskiego - referuje p. Leszek Zaleński
6. Interpelacje i zapytania
7. Oświadczenia i komunikaty

ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji
Po  stwierdzeniu  quorum  (obecnych  20  radnych),  sesję  otworzył  Przewodniczący  Rady
i Zarządu Dzielnicy XVII Pan Stanisław Madej witając wszystkich zebranych.
Obecni wg załączonej listy.

ad.2. Przedstawienie projektu porządku obrad
Przedstawiony porządek obrad radni przyjęli jednogłośnie pozytywnie. 

ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
Radni przyjęli protokół  z ostatniej Sesji bez uwag

a  d.4  . Podjęcie uchwał w sprawie:
Podjęcie uchwał w sprawach (uchwały w załączeniu):

ad.4.1.  ustalenia  warunków  zabudowy  dla  inwestycji  pn.  „Budowa  wytwórni  betonu
towarowego przy ul. Nowolipki w Krakowie”
Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu.  
Radni  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  warunków  zabudowy  dla 
inwestycji pn. „Budowa wytwórni betonu towarowego przy ul. Nowolipki w Krakowie”



ad.4.2.  korekty  podziału  środków  na  zadaniu  powierzonym  „Prace  remontowe  dróg,  chodników
i oświetlenia” w roku 2014
Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu.  
Radni jednogłośnie pozytywnie podjęli  uchwałę w sprawie  korekty podziału środków na zadaniu 
powierzonym „Prace remontowe dróg, chodników i oświetlenia” w roku 2014

Na sesję przybyła p. D Kwater

ad.4.3.  podziału środków przeznaczonych na przedsięwzięcia priorytetowe Dzielnicy XVII w roku 
2015
Projekt  Zarządu.  Przewodniczący  odczytał  pismo  z  Kancelarii  Rady  Miasta  i  Dzielnic  Krakowa
w sprawie zadań priorytetowych na rok 2015 przypominając, iż od nowej kadencji Rad Dzielnic środki 
finansowe do dyspozycji Dzielnicy XVII będę mniejsze w porównaniu z rokiem bieżącym.
Pozytywna  opinia  Komisji  Budownictwa  i  Infrastruktury  Komunalnej,  Komisji  Kultury,  Oświaty, 
Sportu i Turystyki, Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych, Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa 
Publicznego.
Głos zabrali: p. L. Zaleński, p. R. Chruściel       
Radni  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  podziału  środków  przeznaczonych  na 
przedsięwzięcia priorytetowe Dzielnicy XVII w roku 2015

ad.5. Informacja na temat Budżetu Obywatelskiego - referuje p. Leszek Zaleński
Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego p. Leszek Zaleński poinformował, iż złożone 
z terenu Dzielnicy XVII wnioski w ramach budżetu obywatelskiego,w ilości 25 szt., są obecnie na 
etapie  weryfikacji.  Następnie  p.  Zaleński  odczytał  maila  w  sprawie  sposobu  głosowania  nad 
wnioskami budżetu obywatelskiego.

ad. 6. Interpelacje i zapytania
Pan G. Rojewski zwrócił się z pytaniem do p. J.Kawy o montaż i remont ławek na terenie Dzielnicy 
Pan J.  Kawa poinformował,  iż zostały wskazane miejsca montażu nowych ławek, natomiast do 
końca miesiąca lipca zostaną wskazane ławki do naprawy. 
Pani I. Ochyl spytała o kolejny objazd zieleni na terenie Dzielnicy w związku z przycinką drzew 
przy ul. Węgrzynowickiej
Pani J. Kolasa poinformowała, iż kolejny, ostatni w tym roku, objazd zieleni odbędzie się 29 lipca  
2014r. w związku z powyższym pisemne wnioski w tej sprawie należy składać do dnia 28 lipca 
2014r. Głos w powyższej sprawie zabrali także: p. St. Stroński, p. St. Madej, p. L. Zaleński
Pan A. Zdziebko poruszył problem braku miejsc parkingowych przy blokach nr 10A i 10B os. Na 
Stoku, Pan J. Kawa i p. St. Madej przypomnieli, iż Rada Dzielnicy XVII wydała pozytywną opinię 
na  temat  budowy  budynków  mieszkalnych  10A  i  10B   pod  warunkiem  wykonania 
ogólnodostępnych miejsc postojowych przez inwestora. 
Pan L. Zaleński zwrócił się z prośbą o wystosowanie do ZIKiTu prośby o zabezpieczenie  toru dla  
deskorolek  przy  ul.  Jagiełły  ze  względu  na  bardzo  zły  stan  tego  obiektu.  Przewodniczący 
poinformował  radnego,  iż  16  lipca  2014r.  poruszy  tą  kwestie  na  spotkaniu  w  Zarządzie 
Infrastruktury Komunalnej i Transportu. Głos w tej sprawie zabrali także p. J. Kawa, p. J. Kolasa 

ad. 7. Oświadczenia i komunikaty
Przewodniczący poinformował p.  J.  Kolasę i  p. A. Dziedzica,  iż Naczelnik Oddziału III  Straży 
Miejskiej prosił o spotkanie w sprawie programu „Kontrakty dla Dzielnic”.
Przewodniczący zapoznał zebranych z nadesłaną korespondencją:

– podziękowaniami ze szkoły Podstawowej Nr 129 za zaangażowanie i pomoc w organizacji 
wielu przedsięwzięć

– pismem z  Kancelarii  Rady Miasta  i  Dzielnic  Krakowa BR-04.0120.53.2014.  w sprawie 
opinii dot. utworzenia okręgów wyborczych w wyborach do Rad Dzielnic w 2014r. 



Przewodniczący poinformował iż w związku z koniecznością wydania opinii w powyższej 
sprawie do dnia 31 lipca 2014r. zostanie zwołana nadzwyczajna Sesja Rady Dzielnicy XVII 
na dzień 30 lipca 2014r. i w związku z powyższym zwrócił się z prośbą do zebranych, aby 
do dnia 17 lipca 2014r. składać pisemnie ewentualne korekty do okręgów wyborczych.

Posiedzenia Komisji w miesiącu sierpniu 2014r. przedstawiają się następująco:
Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej -  18.08.2014r.
Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego -  20.08.2014r.
Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki -  19.08.2014r.
Komisja Spraw Mieszkaniowych -  21.08.2014r.
Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych -  21.08.2014r.
Komisja Ochrony Środowiska -  27.08.2014r.

Kolejna nadzwyczajna Sesja Rady Dzielnicy XVII „Wzgórza Krzesławickie” została ogłoszona na 
dzień 30 lipca 2014r. na godz. 1730  a Sesja w miesiącu sierpniu na dzień 28 sierpnia 2014r.      

Wobec  zrealizowania  porządku  obrad,  Przewodniczący  p.  Stanisław  Madej  podziękował
a przybycie i o godz. 1900 zamknął posiedzenie XLIV Sesji Rady Dzielnicy XVII.
Protokołowała:
Katarzyna Skóra

 
Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII

Wzgórza Krzesławickie

Stanisław Madej
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